
Zápisnica
z rokovania  Obecného zastupiteľstva v Drahovciach, ktoré sa konalo dňa 27.01.2011

1. Otvorenie                                                                                                                                        

Rokovanie obecného zastupiteľstva v Drahovciach otvoril a všetkých prítomných privítal starosta
obce  Ing. Juraj Klein v priestoroch zasadačky obecného úradu. Konštatoval, že je prítomných 9
poslancov a vyhlásil zasadanie za uznášania schopné.

Predniesol program rokovania:

1. Otvorenie, schválenie programu, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice
2. Kontrola plnenia uznesení
3. Žiadosť o odkúpenie pozemku - Lukáš Húšťava 
4. Žiadosť o odkúpenie pozemku - Stanislav a  Branislava Varačkoví
5. Žiadosť o rozšírenie územného plánu obce – Katarína Rákošiová
6. Žiadosť o sociálne výpomoce – Alena Šústová a Tomáš Matejkovič
7. Schválenie sobášneho dňa, sobášnej miestnosti a sobášiacich
8. Návrh plánu zasadaní OZ
9. Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra obce
10. Návrh plánu kultúrnych a športových podujatí Obce Drahovce
11. Zrušenie  uznesenia  č.  7/2007 –  redakčná  rada Drahovských  novín  a  návrh  členov

redakčnej rady Drahovských novín
12. Návrh členov komisie k prevzatiu podania o oznámení funkcií,  zamestnaní,  činností

a majetkových pomerov starostu obce
13. Poverenie  poslanca  OZ,  ktorý  bude  oprávnený  zvolávať  a  viesť  zasadnutia  OZ  v

prípadoch podľa § 12 ods. 2 prvá veta, ods. 3 tretia veta, ods. 5 tretia veta, ods. 6 tretia
veta  zákona  č.  369/1990  Zb.  o  obecnom  zriadení  v  znení  neskorších  predpisov  a
oznámenie o poverení do funkcie zástupcu starostu

14. Rôzne 
15. Diskusia
16. Návrh na uznesenie
17. Záver      

                                                                                                                                   
Starosta obce určil za zapisovateľku zápisnice z dnešného a nasledujúcich rokovaní OZ Bc. Máriu
Varačkovú; za overovateľov zápisnice určil Mgr. Janu Lajchovú a p. Michala Bednára.

H  l  a s o v a n  i  e   č.  1,  k  schváleniu  programu rokovania obecného  zastupiteľstva,  určeniu
zapisovateľky a overovateľov zápisnice:
ZA: Bednár Michal, Gajar Ivan, Mgr. Lajchová Jana, Ledecký Miroslav, Maceka Jozef, Majtán
Martin, Ing. Rapavý Patrik, Surový Juraj, Urbánek Jozef 
PROTI: -
ZDRŽAL SA: -    

Výsledok hlasovania:
ZA: 9
PROTI: 0 
ZDRŽAL SA: 0
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Na  základe  výsledkov  hlasovania  poslancov  OZ  v Drahovciach  bol  program  rokovania  OZ,
zapisovateľka a overovatelia  zápisnice schválení.

2. Kontrola plnenia uznesení 

Zapisovateľka zápisnice prečítala uznesenia z ustanovujúceho zasadania OZ konaného 27.12.2010 a
skonštatovala, že uznesenia boli splnené.

3. Žiadosť o odkúpenie pozemku - Lukáš Húšťava

Starosta obce priblížil žiadosť p. Lukáša Húšťavu, v ktorej žiadal z dôvodu stavby rodinného domu
odkúpenie časti obecného pozemku  o výmere 96 m2  susediacu s jeho parcelou č. 369/1 na ulici
Važina. Po zamietnutí OZ dňa 16.09.2010 p. Lukáš Húšťava  prehodnotil  svoju žiadosť  a žiadal
odkúpiť 50 m2. 
Starosta  konštatoval,  že  podobných  žiadostí  a  podobných situácií,  keď  občania  v  minulosti
nevysporiadali svoje majetkové pomery, pozemky užívajú, nemajú ich však vo svojom vlastníctve,
je  viacero.  Pri  odpredaji  obecných  pozemkov  je  potrebné  rozlišovať  práve  či  ide  o  pozemky
majetkovo nevysporiadané, ktoré občania dlhodobo užívajú, alebo o pozemky stavebné. Starosta
navrhuje prijať VZN alebo uznesenie OZ o cene za pozemok zvlášť v prípadoch vysporiadavania a
zvlášť  pri  odpredaji  iných pozemkov, napríklad stavebných, tak aby boli  podmienky odpredaja
rovnaké  a   spravodlivé  pre  každého  občana.  Každá  žiadosť  s  predloženým  náčrtom  by  sa
posudzovala individuálne. Po obhliadke, či predmetný pozemok nezasahuje, alebo v  budúcnosti
nebude zasahovať do inžinierskych sietí alebo inak narúšať plány obce, by žiadateľ dal vyhotoviť
geometrický plán na vlastné náklady a požadovaná časť pozemku by sa mohla odpredať. Cenu za
kúpu pozemku, ktorým si občania vysporiadavajú majetkové pomery starosta navrhuje stanoviť tak,
aby bola dostupná pre všetkých občanov.
P.  Jozef  Urbánek  požiadal,  že  je  potrebné  doručiť  materiály  vopred,  aby  už  na zasadaní  boli
poslanci vybavení potrebnými informáciami. 
P. Juraj Surový podotkol, že takéto VZN máme prijaté, na čo starosta reagoval, že všetky platné
VZN prešiel, ale okrem odborného posudku Ing. Gergiča z roku 2008, ktorým je určená všeobecná
hodnota  pozemkov  v  obci  Drahovce,  nenašiel  žiaden  dokument,  ktorým  by  bola  poslancami
schválená cena za predaj obecných pozemkov. Situáciu preverí a otázke ceny za pozemky a tiež
žiadosti p. Lukáša Húšťavu sa budú poslanci venovať na ďalšom zasadaní.

4. Žiadosť o odkúpenie pozemku - Stanislav a  Branislava Varačkoví

Starosta priblížil žiadosť manželov Varačkových, ktorá bola taktiež prejednávaná predošlým OZ,
čakalo sa len na vyjadrenie manželov Varačkových. Boli im ponúknuté dve varianty: odkúpiť celý
pozemok parc. č. 380 v k.ú. Drahovce do bezpodielového vlastníctva o výmere 795 m2 za cenu 10
€/m2, alebo časť pozemku o výmere 400 m2 za cenu 13,30 €/m2. Manželia Varačkoví sa rozhodli
pre odkúpenie pozemku o výmere 795 m2 za cenu 10 €/m2. Starosta podotkol,  že keďže celá
záležitosť  bola  posúdená  a  schválená  predošlým  OZ,  manželia  Varačkoví  splnili  stanovené
podmienky, navrhuje potvrdiť rozhodnutie predchádzajúceho zastupiteľstva. 

H l a s o v a n i e   č. 2, k predaju pozemku – záhrady z dôvodov osobitného zreteľa: dlhodobé
užívanie záhrady o výmere 795 m2 na parcele č. 380 v k.ú. obce Drahovce do bezpodielového
spoluvlastníctva manželov Stanislava Varačku a Branislavy Varačkovej bytom Piešťany, Scherera

2/14



11 za cenu 10 €/1 m2, t.j.  celkom za 7.950 € na základe predloženého geometrického plánu s
povinnosťou uhradiť platby súvisiace s prevodom:
ZA: Bednár Michal, Gajar Ivan, Mgr. Lajchová Jana, Ledecký Miroslav, Maceka Jozef, Majtán
Martin, Ing. Rapavý Patrik, Surový Juraj, Urbánek Jozef 
PROTI: -
ZDRŽAL SA: -    

Výsledok hlasovania:
ZA: 9
PROTI: 0 
ZDRŽAL SA: 0

Na základe výsledkov hlasovania poslancov OZ v Drahovciach  bol  predaj  pozemku manželom
Varačkovým za stanovených podmienok schválený. 

5. Žiadosť o rozšírenie územného plánu obce – Katarína Rákošiová

Starosta predložil žiadosť p. Kataríny Rákošiovej o rozšírenie územného plánu obce na parcele
„hon: Vešková“, ktorá plynule nadväzuje na zastavané územie obce z dôvodu výstavby reštaurácie s
ubytovacími kapacitami a priestormi pre voľnočasové aktivity. P. Rákošiová výstavbu plánuje na
pozemkoch, ktoré v danej lokalite vlastní. 
Spoluinvestor  zámeru  p.  Miloš  Jančich  zdôraznil,  že  všetky  finančné  náležitosti  súvisiace  s
rozšírením územného plánu obce by boli na náklady investora.
Poslanci po prerokovaní a oboznámení sa s podnikateľským zámerom rozhodli, že do 2 týždňov
zaujmú stanovisko a s výsledkom písomne oboznámia p. Rákošiovú.

6. Žiadosť o sociálne výpomoce – Alena Šústová a Tomáš Matejkovič

P. Mária Varačková prečítala žiadosť p. Aleny Šústovej o sociálnu výpomoc, nakoľko žije sama s
maloletým synom a jeho otec dlhodobo neplatí  výživné.  P.  Alena Šústová predložila doklad o
svojich mesačných príjmoch a výdavkoch, potvrdenie o trestnom stíhaní otca maloletého a vyčíslení
dlhu na výživnom.
Poslanci  po rozprave navrhli  sociálnu výpomoc vo výške 100 €,  ktoré budú použité na úhradu
miestnych daní a poplatkov a na úhradu energií.

H l a s o v a n i e   č. 3, k sociálnej výpomoci pre p. Alenu Šústovú s podmienkou použitia na
úhradu miestnych daní a poplatkov a na úhradu energií:
ZA: Bednár Michal, Gajar Ivan, Mgr. Lajchová Jana, Ledecký Miroslav, Maceka Jozef, Majtán
Martin, Ing. Rapavý Patrik, Surový Juraj, Urbánek Jozef 
PROTI: -
ZDRŽAL SA: -    

Výsledok hlasovania:
ZA: 9
PROTI: 0 
ZDRŽAL SA: 0

Na základe výsledkov hlasovania poslancov OZ v Drahovciach bola sociálna výpomoc pre p. Alenu
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Šústovú vo výške 100 € za uvedených podmienok schválená.

Starosta objasnil  poslancom situáciu p.  Tomáša Matejkoviča,  ktorý bol  vyzvaný,  aby doložil  k
ústnej žiadosti doklady o príjmoch a výdavkoch, čo však neurobil. Z tohto dôvodu nie je možné
venovať sa žiadosti p. Tomáša Matejkoviča na dnešnom zasadaní OZ.  

Pri tejto príležitosti  starosta obce oboznámil prítomných, že v obci je veľa občanov, ktorí majú
finančné problémy, možno by mali nárok aj na dávky v hmotnej núdzi či kompenzačné príspevky z
dôvodu zdravotného postihnutia alebo  dôchodkového veku, ale nevedia ako postupovať  pri  ich
vybavovaní. Z tohto dôvodu určil p. Máriu Varačkovú ako pracovníčku na pomoc pri vybavovaní
sociálnych záležitostí občanov. 
 

7. Schválenie sobášneho dňa, sobášnej miestnosti a sobášiacich

P.  Mária  Varačková  predložila  žiadosť  Matričného  úradu  Drahovce  určenú  poslancom  OZ  na
schválenie sobášnej miestnosti: veľká zasadačka v budove Obecného úradu, sobášneho dňa: sobota,
v pracovných dňoch so správnym poplatkom 10 € a sobášiacich: starosta obce, zástupca starostu. 

H l a s o v a n i e   č. 4, k schváleniu sobášnej miestnosti: veľká zasadačka v budove obecného
úradu, sobášneho dňa: sobota, v pracovných dňoch so správnym poplatkom 10 € a sobášiacich:
starosta obce, zástupca starostu:  
ZA: Bednár Michal, Gajar Ivan, Mgr. Lajchová Jana, Ledecký Miroslav, Maceka Jozef, Majtán
Martin, Ing. Rapavý Patrik, Surový Juraj, Urbánek Jozef
PROTI: -
ZDRŽAL SA: -    

Výsledok hlasovania:
ZA: 9
PROTI: 0 
ZDRŽAL SA: 0

Na základe výsledkov hlasovania poslancov OZ v Drahovciach bola schválená: sobášna miestnosť:
veľká zasadačka v budove obecného úradu, sobášny deň: sobota, v pracovných dňoch so správnym
poplatkom 10 € a sobášiaci: starosta obce a zástupca starostu.

8. Návrh plánu zasadaní OZ

Starosta predložil  poslancom na schválenie plán zasadaní  OZ na rok 2011 nasledovne:  10.03.,
28.04., 30.06., 29.09.,08.12. vždy o 18.00 hod.

H l a s o v a n i e  č. 5, k plánu zasadaní OZ na rok 2011:
ZA: Bednár Michal, Gajar Ivan, Mgr. Lajchová Jana, Ledecký Miroslav, Maceka Jozef, Majtán
Martin, Ing. Rapavý Patrik, Surový Juraj, Urbánek Jozef
PROTI: -
ZDRŽAL SA: -    

Výsledok hlasovania:
ZA: 9
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PROTI: 0 
ZDRŽAL SA: 0

Na základe výsledkov hlasovania poslancov OZ v Drahovciach bol plán zasadaní OZ na rok 2011
schválený nasledovne: 10.03., 28.04., 30.06., 29.09.,08.12. vždy o 18.00 hod.

9. Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra obce

Z dôvodu,  že Mgr.  Eva Kukučková ukončila  prácu kontrolórky v  našej  obci  k  31.12.2010,  je
potrebné do 60 dní od ukončenia jej činnosti vyhlásiť voľbu hlavného kontrolóra obce. 
Návrh na vyhlásenie výberového konania na obsadenie funkcie hlavného kontrolóra obce Drahovce
s pracovným úväzkom: 0,1 (= 4 hod./týž.) a nasledovnými požiadavkami:
• kvalifikačné predpoklady: vysokoškolské vzdelanie, resp. úplné stredné vzdelanie
• morálna bezúhonnosť
• znalosť problematiky v účtovníctve rozpočtových a príspevkových organizácií
• aktívna znalosť práce s PC
• spoľahlivosť, zodpovednosť, komunikatívnosť
Náležitosti, ktoré budú požadované od záujemcov:
1. prihláška,
2. životopis,
3. úradne overený doklad o vzdelaní,
4. výpis z registra trestov nie starší ako 3 mesiace,
5. písomný súhlas na zverejnenie osobných údajov podľa § 7 ods. 1 a 2 zákona č. 428/2002
Z.z. o ochrane osobných údajov.
Písomné prihlášky vrátane ostatných požadovaných náležitostí môžu záujemci poslať poštou, resp.
osobne  na  obecný  úrad,  v  zalepenej  obálke,  označenej  „Hlavný  kontrolór  obce  –  neotvárať“
najneskôr dňa 23.02.2011 do 15.00 hod.
Voľba  hlavného  kontrolóra v zmysle  § 18 a)  zákona  č. 369/1990 Zb.  o obecnom zriadení v znení
neskorších predpisov sa uskutoční dňa 10.03.2011 o 18.00 hod. tajným hlasovaním. 

H  l  a s o v a n  i  e   č.  6,  k  vyhláseniu  voľby  hlavného  kontrolóra  obce  s  vyššie  uvedenými
podmienkami na deň 10.03.2011:
ZA: Bednár Michal, Gajar Ivan, Mgr. Lajchová Jana, Ledecký Miroslav, Maceka Jozef, Majtán
Martin, Ing. Rapavý Patrik, Surový Juraj, Urbánek Jozef
PROTI: 0
ZDRŽAL SA: 0     

Výsledok hlasovania:
ZA: 9 
PROTI: 0 
ZDRŽAL SA: 0

Na zaklade výsledkov hlasovania poslancov OZ v Drahovciach bola voľba hlavného kontrolóra
obce Drahovce za stanovených podmienok vyhlásená na deň 10.03.2011.

10. Návrh plánu kultúrnych a športových podujatí Obce Drahovce 

Starosta obce informoval poslancov o stretnutí s vedúcimi všetkých spoločenských organizácií v
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obci  Drahovce,  ktoré  sa  konalo  10.01.2011  za  účelom  prednesenia  svojich  požiadaviek  a
predloženia plánu činnosti na rok 2011. Zámerom tohto stretnutia bolo zabezpečiť, aby sa navzájom
nekrižovali termíny podujatí, ale naopak, aby sa dopĺňali. Plán podujatí je dôležitý aj z dôvodu
pripravovanej  zmeny  rozpočtu,  aby  sme  vedeli  zabezpečiť  potrebné  finančné  prostriedky  na
jednotlivé akcie, niektoré by podporil obecný úrad a iné podnikatelia v obci a práve na základe
celkového plánu akcií sa môžu podnikatelia v obci rozhodnúť, ktoré akcie chcú podporiť.

Ako ďalej informoval p. Martin Majtán, iba niektoré organizácie predložili, resp. odovzdali mu po
osobnej návšteve plán činnosti na rok 2011. Z tohto dôvodu sa plánom kultúrnych a športových
podujatí  Obce  Drahovce  na  rok  2011  budú  poslanci  zaoberať  na  ďalšom  zasadaní  OZ.  Do
budúcnosti  bude  určená  zodpovedná  osoba,  ktorá  sa  bude  zaoberať  týmito  záležitosťami  v
dostatočnom predstihu, aby už v januári aktuálneho roka bol plán schválený.
Poslanci OZ vyslovili požiadavku, aby v budúcnosti aj oni boli prizývaní na takéto stretnutie.

11. Zrušenie  uznesenia  č.  7/2007  –  redakčná  rada  Drahovských  novín  a  návrh  členov
redakčnej rady Drahovských novín

Z dôvodu zmeny v zložení poslancov OZ starosta predložil návrh na zrušenie uznesenia č. 7 zo dňa
30.03.2007, ktorým boli schválení za členov redakčnej rady Drahovských novín: JUDr. Jozef Šoka,
Jozef Brezovský, Ing. Pavol Bosák, Denis Kristek, Jana Zajacová.
Zároveň boli navrhnutí noví členovia redakčnej rady Drahovských novín: Jana Zajacová, Martin
Majtán, Michal Bednár, Mgr. Jana Lajchová, Ivan Gajar.

H l  a s o v a n i  e č.  7, k zrušeniu uznesenia č.  7/2007 – členovia redakčnej rady Drahovských
novín:
ZA: Bednár Michal, Gajar Ivan, Mgr. Lajchová Jana, Ledecký Miroslav, Maceka Jozef, Majtán
Martin, Ing. Rapavý Patrik, Surový Juraj, Urbánek Jozef                                                
PROTI: -
ZDRŽAL SA: -     

Výsledok hlasovania:
ZA: 9 
PROTI: 0 
ZDRŽAL SA: 0 

Na základe výsledkov hlasovania poslancov OZ v Drahovciach bolo zrušené uznesenie č. 7/2007.

H l a s o v a n i e  č. 8, k návrhu nových členov redakčnej rady Drahovských novín
ZA: Ledecký Miroslav, Maceka Jozef, Ing. Rapavý Patrik, Surový Juraj, Urbánek Jozef
PROTI: -
ZDRŽAL SA: Bednár Michal, Ivan Gajar, Mgr. Jana Lajchová, Martin Majtán     

Výsledok hlasovania:
ZA: 5
PROTI: 0 
ZDRŽAL SA: 4

Na základe výsledkov hlasovania poslancov OZ v Drahovciach boli schválení členovia redakčnej
rady Drahovských novín: Jana Zajacová, Martin Majtán, Michal Bednár, Mgr. Jana Lajchová, Ivan
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Gajar. 

12. Návrh  členov  komisie  k prevzatiu  podania  o oznámení  funkcií,  zamestnaní,  činností
a majetkových pomerov starostu obce

Starosta informoval poslancov, že v zmysle ústavného zákona č. 357/2004 Z.z. o ochrane verejného
záujmu  pri  výkone  funkcií  verejných  funkcionárov  v  platnom znení  je  starosta  obce  povinný
predložiť  do  30  dní  odo  dňa  keď  sa  ujal  funkcie  Oznámenie  funkcií,  zamestnaní,  činností  a
majetkových pomerov.  Na prevzatie Oznámenia  navrhol ustanoviť  komisiu,  ktorá  po ukončení
zasadania obecného zastupiteľstva prevezme z rúk starostu toto Oznámenie. V súlade so zákonom
môže byť členom komisie iba poslanec OZ, pričom komisia musí mať aspoň troch členov, tak aby
členom  komisie  bol  jeden  zástupca  každej  politickej  strany  a  jeden  zástupca  z  nezávislých
poslancov. 
Starosta navrhol nasledovné zloženie komisie: 
SDKÚ – DS:    Juraj Surový
KDH: Ivan Gajar
Nezávislý: Jozef Urbánek
Iný návrh nebol podaný. 

H  l  a s o v a n  i  e   č.  9,  k návrhu  členov  komisie  k  prevzatiu  podania  o oznámení  funkcií,
zamestnaní, činností a majetkových pomerov starostu obce v zložení: Juraj Surový (SDKÚ-DS),
Ivan Gajar (KDH), Jozef Urbánek (nezávislý poslanec):
ZA: Bednár Michal, Mgr. Lajchová Jana, Ledecký Miroslav, Maceka Jozef, Majtán Martin, Ing.
Rapavý Patrik
PROTI: -                                                      
ZDRŽAL SA: Gajar Ivan, Surový Juraj, Urbánek Jozef    

Výsledok hlasovania:
ZA: 6
PROTI: -  
ZDRŽAL SA: 3  
 
Na  základe  výsledkov  hlasovania  poslancov  OZ  v Drahovciach  komisia  k  prevzatiu  podania
o oznámení  funkcií,  zamestnaní,  činností  a majetkových  pomerov  starostu  obce  schválená  v
nasledovnom zložení: Gajar Ivan, Surový Juraj, Urbánek Jozef. 

13.  Poverenie  poslanca  OZ,  ktorý  bude  oprávnený  zvolávať  a  viesť  zasadnutia  OZ  v
prípadoch podľa § 12 ods. 2 prvá veta, ods. 3 tretia veta, ods. 5 tretia veta, ods. 6 tretia veta
zákona č.  369/1990 Zb.  o  obecnom zriadení  v  znení  neskorších predpisov  a oznámenie  o
poverení do funkcie zástupcu starostu

Poslancom bolo prečítané zodpovedajúce znenie § 12 a následne starosta obce navrhol  poveriť
zvolávaním a vedením zasadnutí OZ v uvedených prípadoch Mgr. Janu Lajchovú. Iný návrh nebol
podaný.

H l  a s o v a n  i  e   č.  10,  k povereniu  poslankyne OZ Mgr.  Jany Lajchovej,  zvolávať  a  viesť
zasadnutia OZ v prípadoch podľa § 12 ods. 2 prvá veta, ods. 3 tretia veta, ods. 5 tretia veta, ods. 6
tretia veta zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov:
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ZA: Bednár Michal, Gajar Ivan, Ledecký Miroslav, Maceka Jozef, Majtán Martin, Ing.  Rapavý
Patrik, Surový Juraj, Urbánek Jozef    
PROTI: -                                                     
ZDRŽAL SA:  Mgr. Lajchová Jana 

Výsledok hlasovania:
ZA: 8
PROTI: -  
ZDRŽAL SA: 1  
 
Na  základe  výsledkov  hlasovania  poslancov  OZ  v Drahovciach  bola  poverená  zvolávaním  a
vedením  zasadnutí OZ v prípadoch podľa § 12 ods. 2 prvá veta, ods. 3 tretia veta, ods. 5 tretia veta,
ods. 6 tretia veta zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov Mgr.
Jana Lajchová.

Starosta obce ďalej oznámil prítomným, že do funkcie svojho zástupcu vo vymedzenom rozsahu
poveruje p. Miroslava Ledeckého. P. Miroslav Ledecký poďakoval za prejavenú dôveru a funkciu
prijal.

14. Rôzne 

Starosta predložil poslancom dodatok č. 1/2011 k VZN č. 4/2010 o miestnych daniach a miestnom
poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Drahovce. V dodatku je
zapracovaná zmena oblasti ohrozenia pre jadrové zariadenie EBO V-2 ako územie v tvare kruhu o
polomere 21 km so stredom vo ventilačnom komíne pri  Hlavnom výrobnom bloku JE V-2, do
jednej tretiny polomeru ohrozenia so vzdialenosťou 5010 m od stredu oblasti ohrozenia. Zastavané
územie obce sa nachádza v pásme 1 do 1/3 polomeru ohrozenia. S tým súvisí  zmena sadzby dane
pre jadrové zariadenia V-2 , ktorá je 0,0039 € / 1 m2.

H l a s o v a n i e  č. 11, k schváleniu dodatku č. 1/2011 k VZN č. 4/2010 o miestnych daniach a
miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Drahovce:
ZA: Bednár Michal, Gajar Ivan, Mgr. Lajchová Jana, Ledecký Miroslav, Maceka Jozef, Majtán
Martin, Ing. Rapavý Patrik, Surový Juraj, Urbánek Jozef                                                
PROTI: -
ZDRŽAL SA: -     

Výsledok hlasovania:
ZA: 9 
PROTI: 0 
ZDRŽAL SA: 0 

Na základe výsledkov hlasovania poslancov OZ v Drahovciach bol dodatok  č. 1/2011 k VZN č.
4/2010 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady
na území obce Drahovce schválený.

P. Mária Varačková predložila žiadosť o schválenie príspevku zamestnávateľa na stravné lístky pre
starostu obce v súlade so zákonníkom práce. Starosta obce je odmeňovaný podľa zákona o právnom
postavení a platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest v znení  neskorších predpisov,
kde nie je upravené stravovanie starostov obcí a primátorov miest. Starosta má nárok na stravné
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lístky poskytované v súlade so zákonníkom práce po odsúhlasení poslancami.

H l a s o v a n i e   č. 12, ku schváleniu príspevku na stravné lístky pre starostu obce v súlade so
zákonníkom práce: 
ZA: Bednár Michal, Gajar Ivan, Mgr. Lajchová Jana, Ledecký Miroslav, Maceka Jozef, Majtán
Martin, Ing. Rapavý Patrik, Surový Juraj, Urbánek Jozef                                                
PROTI: -                                                     
ZDRŽAL SA: - 

Výsledok hlasovania:
ZA: 9
PROTI: 0  
ZDRŽAL SA: 0  
 
Na základe výsledkov hlasovania poslancov OZ v Drahovciach bol príspevok na stravné lístky pre
starostu obce schválený.

Starosta obce predložil žiadosť Dobrovoľného hasičského zboru o pomoc pri riešení problémov,
kde  žiadajú  navýšiť  rozpočet  na  11.200  €,  najmä  z  dôvodu  údržby  budovy  (oprava  strechy,
vybudovanie sociálnych  zariadení,  spŕch)  a  zabezpečiť  pre  DHZ 9-miestne dodávkové vozidlo
alebo hasičské vozidlo Mercedes Vario s výbavou, nakoľko súčasné vozidlo  Avia je zastaralé a
náklady na opravy nie sú efektívne. 
Starosta  súhlasí  so  žiadosťou,  čo sa týka opravy budovy v  prípade,  ak  budeme mať  dostatok
finančných prostriedkov. V najbližšom čase nás čaká zriadenie krízového štábu a protipovodňovej
jednotky,  v  ktorých  bude  členom  aj  p.  Jozef  Varačka,  veliteľ  DHZ,  pretože  hasiči patria  do
záchranných zložiek. Starosta uvažuje rozšíriť jestvujúcu garáž  tak, aby v nej mohla parkovať aj
Avia a vozidlo Praga V3S, o ktoré požiadal Obvodný úrad v Bratislave pre Obec bezodplatným
prevodom (v  najbližšom  čase  by  malo  dôjsť  k  podpísaniu  zmluvy).  Plánuje  z  neho  vytvoriť

pojazdnú dielňu. Rovnakým spôsobom, cez MV SR, by sa možno podarilo získať aj vozidlo pre
hasičov. Starosta plánuje taktiež zlikvidovať budovu prevádzkárne a v tých miestach vybudovať 12-
bytovku.
P.  Jozef  Maceka  pripomenul,  že  v  projektoch  pre  kompostovisko  je  plánované  garážovanie
mechanizmov, autá by mohli parkovať tam.
Starosta reagoval, že garáž, alebo prístrešok pre autá potrebujeme teraz a projekt kompostoviska sa
ešte  nerealizuje.  Práve  dnes  bol  aj  s  p.  Salinskou  na  školení,  kde  starostovia  obcí,  ktoré  už
vybudovali kompostárne hovorili o vzniknutých problémoch. Priestory majú zaplnené a nevedia čo
ďalej. Vzhľadom ku krátkemu času odkedy prevzal funkciu, projektu kompostoviska a zberného
dvora v našej obci sa ešte nestihol naplno venovať. Vie len v hrubých črtách, že išlo o mega projekt
finančne veľmi náročný, čo sa týka prevádzky. Tiež nie je nadšený z toho, že projekt Regenerácie
centrálnej zóny sa realizuje pred projektom Kanalizácie. Problémy nastanú aj na Kalvárii, ktorá je
vyspádovaná smerom ku kaplnkám. Ak nápravu nevykoná dodávateľ stavby, bude musieť obec po
ukončení stavby. Taktiež v súlade s projektom hrozí zasypávanie odtokových kanálov. O tomto
probléme už starosta hovoril  s  dodávateľom stavby,  sú ochotní  vo vlastnej réžii  urobiť  vhodné
podložie.
Starosta ďalej  oznámil,  že bude žiadať  z archívov všetky podklady,  čo sa týka odvodňovacích
kanálov v obci.  
Jeho terajšou prioritou je kanalizácia a spodné vody. Obe projektové dokumentácie: gravitačnú aj
tlakovú dal na posúdenie inžinierskej skupine  projektantov, ktorí sa zaoberajú budovaním oboch
typov kanalizácií. Mal stretnutie s Ing. Hroncom, ktorý projektoval tlakovú kanalizáciu, a dnes aj s
Ing. Várym – projektantom gravitačnej kanalizácie. Vysoká spodná voda nie je v našom prípade až
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tak veľkým problémom. Firmy robia spádovú kanalizáciu aj v oveľa horších podmienkach, čo sa
týka spodnej vody. Oba typy kanalizácie majú svoje výhody aj nevýhody a tieto plánuje priblížiť
občanom na stretnutí v nedeľu 06.02.2011 o 15.00 hod. v kinosále kultúrneho domu. Na základe
rozhodnutia občanov definitívne určíme, aký typ kanalizácie sa bude v našej obci realizovať.  

Ďalej informoval poslancov, že zamestnanci obecného úradu majú vykonané referentské skúšky
vodičov  služobných  áut,  aby  sa  nestávalo,  že  občan  čaká  na  vybavenie,  najmä  čo  sa  týka
stavebníctva,  z  dôvodu,  že  starosta  obce  neodniesol podklady  na  spoločný  úrad  samosprávy.
Obecné vozidlo je na to, aby ho mohli využívať  všetci  zamestnanci úradu na služobné účely v
prospech občanov. 

Taktiež oznámil poslancom, že dôvodom zmeny pracovnej doby – stránkových hodín - na obecnom
úrade bola požiadavka občanov. Teraz majú možnosť v dlhý pondelok vybaviť veci na tunajšom
obecnom úrade a na ostatných úradoch v stredu, ktorá je obvyklým stránkovým dňom.  
Starosta oboznámil poslancov aj o tom, že prerušil kolaudačné konanie vodovodu, nakoľko neboli
predložené všetky potrebné dokumenty.  Teraz sa pracuje na ich dodaní.  Budú sa musieť  prijať
opatrenia ohľadom pripájania občanov a prevádzkovania obecného vodovodu. 

Ďalej starosta priblížil žiadosť ANL s.r.o.  Piešťany o:
– určenie názvu ulice, súpisných a orientačných čísel,
– prevzatie uličného vodovodu, vodovodných prípojok a verejného osvetlenia 
– stanovisko k zabezpečeniu verejnej komunikácie a infraštruktúry IBV Drahovce – Záhradky.
Starosta navrhol vytvoriť názvoslovnú komisiu pre určenie názvu ulice v zložení: Juraj Surový,
Michal Bednár a Martin Majtán.

H l a s o v a n i e   č. 13, ku schváleniu členov názvoslovnej komisiu pre určenie názvu ulice v
zložení: Juraj Surový, Michal Bednár a Martin Majtán
ZA: Bednár Michal, Gajar Ivan, Mgr. Lajchová Jana, Ledecký Miroslav, Maceka Jozef, Majtán
Martin, Ing. Rapavý Patrik, Urbánek Jozef                                                
PROTI: -                                                     
ZDRŽAL SA: Surový Juraj 

Výsledok hlasovania:
ZA: 8
PROTI: 0  
ZDRŽAL SA: 1  
 
Na základe  výsledkov  hlasovania  poslancov  OZ v Drahovciach  bola  názvoslovná  komisia  pre
určenie názvu ulice schválená.

Čo sa týka ostatných požiadaviek p. Rybanského, dohodou budú určené podmienky.

15. Diskusia 

P. Miroslav Ledecký otvoril otázku spodných vôd v obci. 
Po rozprave poslancov a pripomienkach občanov starosta zaujal stanovisko, že prvým krokom bude
vytiahnutie  všetkých  dokumentov  zákonného  charakteru,  administratívna kontrola  stavebných a
kolaudačných povolení firiem, potom obhliadka všetkých zakreslených odvodňovacích kanálov, ich
úprava  a  čistenie  a  v  súčinnosti  so  všetkými  zodpovednými  organizáciami  komplexné  prijatie
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opatrení  v záujme dlhodobého riešenia,  najprv  však vyčistiť  svoje kanály a potom pokračovať
ďalej. 

Ďalej starosta oboznámil prítomných o pokračovaní prác na oprave suterénu kultúrneho domu. Od
Krajského úradu životného prostredia Trnava sme dostali finančné prostriedky vo výške 16.885,50
€ na opravu priestorov poškodených vplyvom zvýšenej hladiny spodných vôd v obci. Žiadali sme
vyššiu  sumu,  táto  čiastka  nebude dostatočná,  budeme musieť  použiť  aj  obecné zdroje,  aby sa
kultúrny dom opravil komplexne. Napríklad je treba kotle zdvihnúť vyššie, aby boli chránené pred
zvýšenou hladinou spodných vôd  v budúcnosti.  
V  suteréne  sa  pripravuje  výdajňa  stravy  –  jedáleň  pre  dôchodcov,  dovoz  obedov  imobilným
občanom zostane zachovaný. Cena za jeden obed bude vo výške 2,20 € a stravovanie za túto cenu
budú môcť využiť aj ostatní občania. Bude potrebné prijať pracovníčku na výdaj stravy, zhruba na 3
hodiny denne s tým, že podľa požiadavky stravníka bude jedlo z várnic prekladať do obedárov
alebo na priamu konzumáciu v jedálni. Pracovníčka bude zodpovedať za výdaj stravy, za jedáleň a
inventár. Táto pracovníčka by mala na starosti aj obecnú knižnicu v čase od 15.30 do 18.00 hod. v
utorok a vo štvrtok, takže by bola prijatá na polovičný úväzok.

Zároveň starosta oznámil, že určil  v súlade so zákonom za správcu obecných budov p. Martina
Majtána, ktorý okrem prác spojených so správcovstvom bude mať na starosti aj vydávanie kľúčov,
odovzdanie a prevzatie priestorov vrátane inventáru usporiadateľom akcií a zabezpečovanie akcií,
ktoré bude usporiadavať obecný úrad.
Oboznámil poslancov o tom, že kotle na štadióne sú funkčné na polovičný výkon a minulý týždeň
bola odoslaná žiadosť na preplatenie škody do poisťovne. Starosta verí, že sme nezmeškali termín,
keďže náhrada škody mala byť uplatnená ihneď ako ku škode došlo. Ak by bola priznaná náhrada z
poisťovne, starosta by bol za doplatenie z obecného rozpočtu a vykonanie opravy celého kúrenia na
štadióne, najmä zabezpečiť ventilmi odstavenie priestorov, ktoré nie je potrebné vykurovať. Bolo by
vhodné, keby aj futbalisti priložili ruku k dielu a brigádnicky vypomohli. 

P. Jozef Maceka sa pýtal, z akého dôvodu je pri maštali v areáli budúcej ČOV a zberného dvora
navozená hlina. Starosta objasnil, že je to s jeho súhlasom vyvezená hlina od cintorína, ktorá bola
vybratá pri prácach na revitalizácii a o ktorú mali záujem občania. Keďže teraz v zimnom období ju
nebolo vhodné voziť priamo k ich nehnuteľnostiam, bola zatiaľ navozená do uvedených priestorov
a odtiaľ si ju zjari môžu záujemci zobrať.

Starosta na podnet občanov navrhuje obnoviť miestne kino. Premietacie zariadenie máme, je však
potrebné mať osobu s predpísanými skúškami. P. Ján Brezovský by mal záujem, je na poslancoch
odsúhlasiť účasť a finančné prostriedky na školenie. Poslanci s týmto návrhom súhlasili. 

16. Návrh na uznesenie 

P. Mária Varačková predložila návrh uznesení nasledovne:

Uznesenie  č.  1/2011 k  bodu  1.  Otvorenie,  schválenie  programu,  určenie  zapisovateľa  a
overovateľov zápisnice 
Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach  
SCHVAĽUJE 
program rokovania obecného zastupiteľstva, určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice.
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Uznesenie č. 2/2011 k bodu 2. Kontrola plnenia uznesení
Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach  
BERIE NA VEDOMIE
plnenie uznesení z ustanovujúceho zasadania OZ.

Uznesenie č. 3/2011 k bodu 3. Žiadosť o odkúpenie pozemku – Lukáš Húšťava
Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach  
BERIE NA VEDOMIE 
žiadosť p. Lukáša Húšťavu o odkúpenie pozemku.

Uznesenie č. 4/2011 k bodu 4. Žiadosť o odkúpenie pozemku – Stanislav a Branislava Varačkoví
Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach  
SCHVAĽUJE
odpredaj záhrady z dôvodov osobitného zreteľa: dlhodobé užívanie záhrady o výmere 795 m2 na
parcele  č.  380  v  k.ú.  obce  Drahovce do  bezpodielového spoluvlastníctva  manželov  Stanislava
Varačku a Branislavy Varačkovej bytom Piešťany, Scherera 11 za cenu 10 € / 1 m2, t.j. celkom za
7.950 € na základe predloženého geometrického plánu s povinnosťou uhradiť platby súvisiace s
prevodom.

Uznesenie č. 5/2011 k bodu 5. Žiadosť o rozšírenie územného plánu obce – Katarína Rákošiová
Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach  
BERIE NA VEDOMIE
žiadosť o rozšírenie územného plánu obce – Katarína Rákošiová s tým, že do 10.02.2011 zaujme
stanovisko.

Uznesenie č. 6/2011 k bodu 6. Žiadosť o sociálne výpomoce – Alena Šústová a Tomáš Matejkovič
Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach  
BERIE NA VEDOMIE
žiadosti o sociálne výpomoce – Alena Šústová a Tomáš Matejkovič;
SCHVAĽUJE
sociálnu výpomoc vo výške 100 € pre Alenu Šústovú s podmienkou použitia na úhradu miestnych
daní a poplatkov a na úhradu energií.

Uznesenie č. 7/2011 k bodu 7. Schválenie sobášneho dňa, sobášnej miestnosti a sobášiacich
Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach  
SCHVAĽUJE
sobášnu miestnosť: veľká zasadačka v budove Obecného úradu, sobášny deň: sobota, v pracovných
dňoch so správnym poplatkom 10 €, sobášiacich: starosta obce, zástupca starostu.  

Uznesenie č. 8/2011 k bodu 8. Návrh plánu zasadaní OZ
Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach  
SCHVAĽUJE
plán zasadní OZ v Drahovciach nasledovne: 10.03., 28.04., 30.06., 29.09.,08.12. vždy o 18.00 hod.

Uznesenie č. 9/2011 k bodu 9. Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra obce
Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach  
SCHVAĽUJE  vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra obce s vyššie uvedenými podmienkami na
deň 10.03.2011.
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Uznesenie č. 10/2011 k bodu 10. Návrh plánu kultúrnych a športových podujatí Obce Drahovce 
Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach  
BERIE NA VEDOMIE   
informácie p. Martina Majtána k plánu kultúrnych a športových podujatí Obce Drahovce.

Uznesenie č. 11/2011 k bodu 11. Zrušenie  uznesenia  č.  7/2007  –  redakčná  rada  Drahovských
novín a návrh členov redakčnej rady Drahovských novín 
Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach  
RUŠÍ
uznesenie č. 7/2007 – redakčná rada Drahovských novín;
SCHVAĽUJE  
členov redakčnej  rady Drahovských novín:  Janu Zajacovú,  Martina Majtána,  Michala Bednára,
Mgr. Janu Lajchovú a Ivana Gajara.

Uznesenie č. 12/2011 k bodu 12. Návrh členov komisie k prevzatiu podania o oznámení funkcií,
zamestnaní, činností a majetkových pomerov starostu obce 
Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach  
SCHVAĽUJE  
členov  komisie  k  prevzatiu  podania  o oznámení  funkcií,  zamestnaní,  činností a  majetkových
pomerov starostu obce v zložení: Juraj Surový (SDKÚ-DS),  Ivan Gajar (KDH),  Jozef Urbánek
(nezávislý poslanec).

Uznesenie č. 13/2011 k bodu 13. Poverenie poslanca OZ, ktorý bude oprávnený zvolávať a viesť
zasadnutia OZ v prípadoch podľa § 12 ods. 2 prvá veta, ods. 3 tretia veta, ods. 5 tretia veta, ods. 6
tretia veta zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a oznámenie o
poverení do funkcie zástupcu starostu 
Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach  
SCHVAĽUJE  
Mgr. Janu Lajchovú, aby zvolávala a viedla zasadnutia OZ v prípadoch podľa § 12 ods. 2 prvá veta,
ods. 3 tretia veta, ods. 5 tretia veta, ods. 6 tretia veta zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v
znení neskorších predpisov;
BERIE NA VEDOMIE
poverenie do funkcie zástupcu starostu obce vo vymedzenom rozsahu p. Miroslava Ledeckého. 

Uznesenie č. 14/2011 k bodu 14. Rôzne 
Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach  
BERIE NA VEDOMIE 
1. Žiadosť Dobrovoľného hasičského zboru o pomoc pri riešení problémov;
2. Žiadosť ANL s.r.o.  Piešťany o:
– určenie názvu ulice, súpisných a orientačných čísel,
– prevzatie uličného vodovodu, vodovodných prípojok a verejného osvetlenia, 
– stanovisko k zabezpečeniu verejnej komunikácie a infraštruktúry IBV Drahovce – Záhradky;
SCHVAĽUJE  
1. dodatok č. 1/2011 k VZN č. 4/2010 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne
odpady a drobné stavebné odpady na územíé obce Drahovce,
2. príspevok zamestnávateľa na stravné lístky pre starostu obce  v súlade so zákonníkom práce,
3. členov názvoslovnej komisie: Juraj Surový, Michal Bednár, Martin Majtán.

Uznesenie č. 15/2011 k bodu 15. Diskusia
Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach  
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SCHVAĽUJE  
úhradu školenia pre obsluhu premietacieho zariadenia v kinosále;
BERIE NA VEDOMIE
1. informácie starostu obce,
2. podnety poslancov a občanov k problému zvýšenej hladiny spodných vôd,
3. zvolanie verejného zhromaždenia občanov k otázke výberu typu kanalizácie na deň 06.02.2011 o
15.00 hod. v kinosále kultúrneho domu.

Uznesenie č. 16/2011 k bodu 16. Návrh na uznesenie
Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach  
SCHVAĽUJE  
uznesenia č. 1/2011 – 16/2011 tak ako boli prednesené.

H l a so v a n i e   č. 14, k návrhu na uznesenie: 
ZA: Bednár Michal, Gajar Ivan, Mgr. Lajchová Jana, Ledecký Miroslav, Maceka Jozef, Majtán
Martin, Ing. Rapavý Patrik, Surový Juraj, Urbánek Jozef                                                
PROTI: -                                                        
ZDRŽAL SA: - 

Výsledok hlasovania:
ZA: 9
PROTI: 0  
ZDRŽAL SA: 0  
 
Na základe výsledkov hlasovania poslancov OZ v Drahovciach boli uznesenia č. 1/2011 – 16/2011
schválené.

17. Záver

Po vyčerpaní všetkých bodov programu starosta obce poďakoval poslancom a všetkým prítomným
za účasť a rokovanie OZ ukončil.

Drahovce 27.01.2011                                                                
Zapísala: Bc. Mária Varačková     …..................................

                                                                                                    .........................................
                                                                                                              Ing. Juraj Klein
                                                                                                       starosta Obce Drahovce

Mgr. Jana Lajchová ......................................              Michal Bednár .........................................
                           overovateľ                                                                    overovateľ
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